
           
 

 

REFERAT FRA BRUKERUTVALGSMØTE VED EVJEKLINIKKEN 

 

 

Til stede: Aina Stensland  Leder 

Olav Udjus Hanssen  Bruker-representant 

Odd Reidar Carlsen  Bruker-representant 

Ronny Stavsholt  Vara-representant 

Alf Tore Moen  Daglig leder Evjeklinikken 

Toralf Frafjord  Avd.leder Drift Evjeklinikken 

  Terje Pedersen  Adm. / IT- ansvarlig Evjeklinikken 

 

Ikke møtt Ingen 

 

 

 

Tidspunkt:  01.12.2021 kl. 12.00 – 13.45. 

  Begynnelsen av møtet (kl. 12.00 – 12.15) ble satt av kun til bruker-representantene. 

Klinikkens representanter deltok i møtet fra kl. 12.15. 

  

 

1.   Godkjenning av agenda for møtet 

Ingen kommentarer til møteagenda. 

 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet 01.09.2021 

Ingen kommentarer til referatet. 

 

 

3. Endring i bruker-representanter 

 Roar Berg har trukket seg fra vervet som bruker-representant. 

 Odd Reidar Carlsen har tiltrådt i vervet som ny bruker-representant. 

 

 

4. Saker innmeldt av brukerne 

Det hadde pr. 30.11.21 kommet inn 1 henvendelse fra klinikkens brukere: 

 

1 skriftlig klage fra klinikkens brukere mottatt 14.11.21. 

Klagen dreiet seg om bruk av parfymert såpe og vaskemidler. 

Ref. Vedlegg 1 til referat fra 01.12.21 - Sak mottatt fra bruker 14.11.21. 

Klagen ble behandlet i møtet. 

Avsender har bedt om tilbakemelding fra Brukerutvalget. Brukerutvalgets leder skal 

formulere og sende et svar til avsender. 

 



           
5. Orientering ved Daglig leder 

- Orientering om behandlingsmodell: 

Ny behandlingsmodell er godkjent av Helse Sør-Øst og implementeres den 01.01.2022. 

Nytt pasientoppfølgingssystem CheckWare planlegges implementert i begynnelsen av 2022. 

 

- Orientering om pasientflyt: 

Klinikken har i 2021 vært noe på etterskudd med døgnproduksjonen som følge av corona-

restriksjoner, men forventer å ta dette inn igjen innen årets utløp. 

Ventetid for nye pasienter er p.t. nærmere 18 måneder. 

 

- Orientering ved psykisk sykepleier om klinikkens arbeid for å tilrettelegge for personer med 

dysleksi, både pasienter og ansatte. 

 

- Orientering om bygg og område: 

Utbygging av adm.bygget (nytt kontorbygg) planlagt utført i oktober/november er ikke 

påbegynt, men utsettes inntil videre. 

Pasientbolig 96 er under renovering. 

Klinikken utreder muligheten for å overta bygg 100. Bygg 100 har 17 rom, med mulighet 

for å kunne slå sammen to og to rom. 

 

- Orientering om personale: 

Tre ansatte slutter ved klinikken; en sykepleier, en idrettspedagog og en klinisk 

ernæringsfysiolog i vikariat. 

Det er tilsatt en sosionom og en fysioterapeut (sistnevnte overtar for idrettspedagogen som 

slutter), som begge tiltrer i begynnelsen av 2022. 

 

 

6. Drøftinger 

- I forbindelse med behandling av klagen mottatt 14.11.21 drøftet Brukerutvalget klinikkens 

bruk av vaskemidler og såpe og rutiner relatert til dette. 

 

- Flere norske leverandører har for tiden problemer med leveranser. Klinikken har så langt 

ikke merket noe til dette. Dersom det skulle oppstå leveranse-problemer knyttet til 

kjøkkendriften ved klinikken, så må klinikken søke å anskaffe matvarer/råvarer fra lokale 

matbutikker. 

 

 

Det ble tatt bilde av alle bruker-representantene. Bildet skal publiseres på klinikkens nettside. 

Alle bruker-representantene samtykket til dette. 

 

Referatet sendes pr. mail til samtlige representanter: 

- Aina Stensland superaina@hotmail.com 

- Odd Reidar Carlsen orcarlse@online.no 

- Olav Udjus Hanssen udjus@hotmail.com 

- Ronny Stavsholt ronnystavsholt@mac.com 

- Alf Tore Moen atm@evjeklinikken.no 

- Toralf Frafjord tf@evjeklinikken.no 

- Terje Pedersen tp@evjeklinikken.no 

 

Dato for neste møte: mandag 14.02.22 kl. 12.00 – 14.00 
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01.12.2021 

 

Ref. Terje Pedersen 




